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 Representant  Vara  

8A Julie Larsen X Jannicke Håkonsund X 

8B Kent-Eivin Austevoll  Charlotte Solsvik  

8C Frøydis Wiers  Veronica Rong  

8D Charlotte Linge X Joni Risa  

9A Ingrid Boga Møgster X Therese H. Berge  

9B Jeanett Angeltveit X Marita Hamre  

9C Jimmy Kennet Håkonsund X Ida Einebærholm  

9D Odd Inge Stien  Tonje Helen Hansen  

9E Trond Skage X Nina Evensen X 

10A Tommy Glesnes  Aina Hagenes X 

10B Stefan Williams Hansen X Johnny Smørås  

10C Gro Magnussen  Karsten Golten  

10D Birgitte Kallestad / Susanne 
Glesnes 

X Jimmy Møller  

10E Linda Bjelland X Anne Mari Kleppe  

Rekt. Anne Hufthammer X   

Rådg     

 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 

o  

2. Godkjenning av referat 

o  

3. Juleball 28.november 

o Treng 4 vakter (2 tidleg 18:30-21:30, 2 sein 21:00-00:00) 

o Ikkje alle klassene har vakter enda 

o Namnelista prøver vi å få sendt inn 1 uke før ballet 

o Vart einige om at vi sender inn til Stefan innan neste fredag, så sender 

Stefan det videre til rektor 

 

4. Tilbakemelding frå skulen/rektor til FAU 

o Rektor fortel om besøk til og frå Spania(6 elever frå 9.klasse, 6.elever frå 

10.klasse) 

o Prosjektvekeframsyning, mange gode tilbakemeldingar frå ordførar. 

Positivt at det er så bredt, viser ikkje berre dei som er god til å synge, men 

mykje forskjellig. Det koster 40.000 kr å ha framsyninga på Panorama. 

Inntekta kom på 13.200 kr. Totalt antall betalinger kom på 107 stk. Så går i 

minus. Er ikkje berekraftig. Ca 800 stk var der totalt(elever, foreldre, 

lærarar). Snakk om at prosjektveka består, men framsyninga må gjerast 

noko med. Kanskje sponsorgruppa kan søkje om støtte, elles så må ein få 



inn ca 100 kr pr person. Dei som ikkje kan betale, kan kanskje få ein 

gratisbillett på forhånd, slik at alle foreldre får vere med.  

o Prosjektveka kommentar frå rektor: 

▪ Gaming: rektor einig i at aldersgrenser på spill bør følgjast. Også einig 

i at e-sport er mykje meir enn berre gaming, få det litt meir variert. 

Dette vil bli tatt med videre. 

▪ Meir tydeleg opplegg på det som skjedde i byen vart etterspurt. 

Rektor svarer at det er opplegg i byn, men det er også slik at elevane 

får gå litt aleine i byn og gjere ulike oppdrag. Lærarane kjente seg 

ikkje igjen i dette 

1. Ønskjer om meir rammer rundt prosjektveka – kva er 

læringsmåla? Rektor svarer: I prosjektveka får ein ingen 

karakter. Læreplanen er ikkje berre om fag, men verdiar og 

prinsipp for opplæring. Ikkje karakter, men å bygge karakter 

o Rosa dag – deler inntekter mellom Håpet og tv-auksjonen. I år fekk vi 

20.000 kr. 

o Halloween: veldig kjekt for elevane 

o NRK sin klassequiz, klarte 9 av 12, går ikkje videre til fylkesfinale 

o Besøk av forfattar Terje Torkildsen: leser frå bøkene sine, og resten av 

foredraget styrt av elevane. Gav ut ein blyant for alle som stilte spørsmål.  

o Valveka for 9.klassar: quiz USA, fellesmat 

o Skulelege på plass, Therese Solås er kvar tysdagar. 

o Uro på skulen: 

▪ Nokre elever som ikkje høyrer på dei vaksne 

▪ Nokon er ikkje flink til å rydde opp etter seg 

▪ Elektriske sparkesyklar som står utanfor hovudinngangen 

▪ Foreldre som køyrer inn på tilsettparkeringa og slepp av eller hentar 

ungdommane sine. Det blir kaos, vegen må kryssast osv. Henteplass 

er ved enden av fotballbanen. Då kan elevane gå på fortau heile 

vegen til skulen. 

▪ Jentetoaletta - fleire jenter inne samstundes 

▪ Rykter om vaping 

▪ Vanskeleg for andre å gå på toalettet 

▪ Toalettvakt tre veker no 

▪ Melding er sendt heim til føresette på 8.trinn 

o Utanomhusplanen: 

▪ 10.12.2024 – utlysing av anbod 

▪ Mars/april 2025 – oppstart 

▪ Juli 2025 – ferdig 

o Knutec: 

▪ 72 kvm med kjøkkenkrok. 7kvm grupperom, 

▪ Gjenstår helseverngodkjenning, da kan vi ta det i bruk i januar 

5. Diverse 



o Barnevakten er klar til å komme den 18.november 

o Dei kjem for å ha eit opplegg for 8-trinn 

o Elever er det obligatorisk å vere med på, kan få ugyldig fravær 

o Deler 8-trinn i 2, med 2 ulike deler. Kvar del blir eit foredrag. Blir eit 

gruppeopplegg med barn og foreldre blanda 

o Birgitte har komme med forslag til tema: Bildedeling, rykte, språkbruk, 

falsk bruk av nettbutikk. Ønsker også at dei skulle prate litt om e-sport. 

Gaming foredrag er det mogleg å bestille som eit eiget foredrag frå 

Barnevakten. 

o Foredraget blir i kantina  

o Kontaktlærar vil vere til stades, dei skriv ut namneliste for å kunne krysse 

av dei som kjem 

o Rektor hører med musikklærer om det er mulig med mikrofon til 

foreleserene 

o Har ikkje tenkt så mykje videre for dei andre trinna, kva ønsker vi å få til 

for dei andre trinna 

o Ungdomstenesta har også opplegg, som for eksempel ang rus. Kan vere eit 

alternativ til Barnevakten sitt opplegg 

o Birgitte høyrer med Ungdomstenesta om dei kan levere eit opplegg for 9. 

og 10.klasse i januar/februar.  

o Det vart foreslått å ha eit kleutsal for gjenglemte klede, for eksempel 

nokre ganger i året. Kan lage ei gruppe på det, Julie frå 8A melder seg 

frivillig 

o Det er ca 7000 kr på FAU kontoen til å gje ein oppmerksomhet til 

foredragsholderene 

o SPONSORGRUPPEN: kven kunne tenkt seg å vere med på det? 

▪ Utstyr til det nye bygget, våtdrakter 

▪ Uteområdet, baller 

▪ Charlotte Linge melder seg 

o Karrieredag: 

▪ Invitere for eksempel Sotra link til å fortelje om arbeidsbehovet dei 

har 

▪ Sende ut ein melding til foreldra på 10.trinn om det er nokre foreldre 

som vil fortelje litt om yrket sitt. 

▪ Stefan melder seg frivillig til å lage eit skriv som skal gå ut til foreldra 

 

 


